





EZ BACCARAT®

The Number One Baccarat Brand in the USA and Canada!

EZ Baccarat® is played the same way as traditional baccarat. EZ Baccarat eliminates the 5% commission after every winning Bank hand without modifying any of the existing drawing rules the standard game.

Instead of taking a commission when the Bank wins with a total of 7 consisting of 3 cards – the Bank hand is a "push" or "barred". The Player hand the Tie bets lose, as normal.

The Dragon 7™ & Panda 8™

The Banker wins with a 3-card total of 7 (called Dragon 7); and optional bets made on this winning outcome are paid 40 to 1. The Banker side is a "Push". All other bets lose.

The Player wins with a 3-card total of 8 (called Panda 8); and optional bets made on this winning outcome are paid 25 to 1. The Player side is paid even money. All other bets lose.

EZBaccarat.com



777 Delaware Park Blvd. | Wilmington, DE 19804 (302) 994-2521 | delawarepark.com



Video Lottery Agent for the Delaware Lottery, All games are Lottery games controlled by the Delaware Lottery, You must be 21 to play, Play responsibly, if you or someone you know has a gamthing problem, call the Delaware Council on Gamthing Problems Helpline at 888-850-8886, www.dogp.org







容易百家乐

美国和加拿大的第一百家乐品牌

容易百家乐与传统百家乐的玩法相同。 它在不改变标准游戏中任何现有派牌规则的情况下,取消了每次押庄而庄赢时 收取的5%佣金。

但如果押庄而庄家以三张牌总数7点胜出,则被视为平手或无胜负。押闲及押和局如往常一样皆输。

龙7和熊猫8

龙7是指庄家以三张牌总数7点胜出,买中龙7的赔率为40比1,押庄无胜负,所有其他投注皆输。

熊猫8是指闲家以三张牌总数8点胜出, 买中熊猫8的赔率为25比1,押闲获1比1 赔率,所有其他投注皆输。

EZBaccarat.com